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Aan: 
 
Het College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Sluis 
Postbus 27 
4500 AA Oostburg 
  
CC: 
Richard Schriemer, beleidsambtenaar Sociaal Domein 
 
Onderwerp: Netwerkbijeenkomsten inzake preventie 
Portefeuillehouder: wethouder dhr. C. Liefting 
 
Datum: 22 maart 2023 

 
Geacht college,  
 

Vooruitlopend op een evaluatie ontvangt u  een ongevraagde reactie van de RMDO welke u 

in de evaluatie van de netwerkbijeenkomsten inzake preventie kunt meenemen.  

Voorafgaand aan onze reactie willen wij u het tot stand komen van deze reactie uitleggen. 

Sinds kort hebben wij contact met de ASD (Adviesraad Sociaal Domein)   van Hulst. Daarin 

hebben we de mogelijkheid besproken om in de toekomst; daar waar het gaat over 

gezamenlijke onderwerpen en beleid; ook gezamenlijk een advies c.q. reactie zullen 

uitbrengen. Onderstaande aanbevelingen, geschreven door de ASD Hulst en volledig door 

onze RMDO ondersteund, zijn daar de eerste resultaten van met een extra toevoeging, onzer 

zijde, tot communicatie. 

 Gebaseerd op de eerste 3 bijeenkomsten voldoet de opzet ruimschoots aan de 
gestelde verwachtingen. Dit is mede te danken aan een strikte organisatie en brede 
groep stakeholders.  

 De frequentie van 3 per jaar is goed. Vier bijeenkomsten is te veel om vol te houden 
en bij 2 bijeenkomsten verwatert het contact.  

 Een grote succesfactor is het benutten van de informele contacten. Zowel bij de 
inloop, het hapje als de borrel is sprake van levendige contacten tussen deelnemers 
en worden ideeën uitgewisseld. De gezelligheid loont!!  

 De kwaliteit van de presentaties is uiteenlopend, maar met een goede moderator en 
handhaving van de tijd, komt de inhoudelijke boodschap goed tot zijn recht. Zowel de 
spreker als het project zijn vaak inspirerend.  



2 
 

 Ook de keuze om het met de 3 gemeenten samen te doen wordt onderschreven. Je 
krijgt daardoor een ruimer kader en door de andere culturen en prioriteiten worden 
luiken opengetrokken. Je ziet ook een soort competitie ontstaan om niet achter te 
blijven.  

 De voorgestelde initiatieven zijn weliswaar kleinschalig, maar uiterst relevant. Wel 
moet nog blijken of deze werkwijze zich ook leent voor grotere, complexe projecten.  

 De mandatering van de financiering aan een klein clubje zorgt voor snelheid in het 
proces en de directe terugkoppeling aan de initiatiefnemers werkt stimulerend.  

 Als aandachtspunten willen we meegeven dat de initiatieven goed opgevolgd moeten 
worden of ze zichzelf doorzetten. Hier gaat het ook om een bepaalde mate van 
zelfsturing.  

 

Ook de financiering is een aandachtspunt. Tot nu toe wordt volstaan met het verdelen van 

rijkssubsidie, maar als de initiatieven groter en talrijker worden komt de vraag aan de orde 

of de gemeente zelf niet moeten aanvullen.  

Tenslotte verdient het initiatief een brede bekendwording onder belanghebbende 

doelgroepen zoals dorpsraden, organisaties en sportclubs. De RMDO betreurt het feit dat er 

in het afgelopen jaar hiervoor geen of weinig aandacht was maar hoopt in het komend jaar 

op een grondige aanpak van communicatie richting genoemde doelgroepen. Zodat 

organisaties en clubs die  het preventie akkoord  nog niet ondertekend hebben alsnog  

gemotiveerd worden dat te doen. Zij dienen te weten dat ze initiatieven kunnen indienen. 

Ook is het van belang  dat bestaande initiatieven onder de aandacht van de bevolking 

worden gebracht  zodat ze kunnen worden  uitgebreid en geborgd. Hiervoor lijken het 

gemeentelijk blad en het advertentieblad uitstekende media, maar ook de sociale media 

kunnen hier een grotere rol in spelen.  

De RMDO hoopt en verwacht dat deze elementen bij de evaluatie worden meegenomen en 

is graag bereid te participeren in het evaluerend overleg.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

Namens de RMDO  
Dr. W.H. Dijkmans 
Voorzitter. 


